



**Cari Marquez**  
**President, Board of Directors**

**Melanie R. Santana**  
**Executive Director**

## MCCC ENROLLMENT AGREEMENT

Child's Name (s): \_\_\_\_\_

Effective Start date: \_\_\_\_\_

Parent's/Legal Guardian Signature: \_\_\_\_\_

I have enrolled my child at Mission Child Care Consortium Incorporated Child Care facility. I understand that the facility is making some changes to typical early care settings intended to keep everyone safe during this critical time. I commit to adhering to these enhanced health and safety protocols, and to any further enhancements to these protocols as they are made.

- I WILL immediately notify Mission Child Care Consortium Inc. if I, any member of my household, or anyone my household has been in close contact with:
  - A suspected or confirmed case of COVID-19 (for example – close contact at school, work, religious service, social gathering)
  - For medical professionals: If contact occurs while wearing recommended personal protective equipment or PPE (e.g., gowns, gloves, NIOSH-certified disposable N95 respirator, eye protection), that contact will NOT be considered close contact for purposes of this policy
- I WILL BE FAMILIAR WITH AND CONFORM TO ENHANCED PROTOCOLS. These include:
  - At both pick-up and drop-off, I will use the provided hand sanitizer or disinfectant wipe outside each classroom door to clean my hands and my child's hands.
  - I will not enter the classrooms at pick-up and drop-off. A teacher will accept my child into the agency and bring my child to the children's bathroom to wash their hands and then to my child's assigned classroom and the teacher will bring my child to the front entrance door when I arrive to pick up
  - I will bring my own pen for sign in forms after checking my child in and out. Presently, an agency staff member will be wiping down the drop off/pick up area at the front entrance. My child's temperature will be taken at drop off and I will be asked if I took my temperature at home and results. If I did not take my own temperature at home I understand the agency staff member will take my temperature with a no touch thermometer.
  - I will pick up my child at the agreed time AND call the facility should there be a situation that requires me to be late and other arrangements have been made for pick up. The authorized pick up person must bring a photo ID if not on the Child's emergency card then child will not be released for pick up. The agency closes at 5:30 pm exactly. After 5:30 pm I am late for pick up and Late Pick up form will be given to me to sign.
  - I will practice physical distancing and facial covering protocols when picking up or dropping off my child.

I also understand that The Department or Licensing Agency shall have the authority to interview children, or staff, and to inspect and audit child and facility records without prior consent. The facility shall make provisions for private interviews with any children or staff member; and for the examination of all records relating to the operation of the child care center. The Department has the authority to observe the physical condition of the children, including conditions that could indicate abuse, neglect, or inappropriate placement. (section 101200b and c)



**Cari Marquez**  
**President, Board of Directors**

**Melanie R. Santana**  
**Executive Director**

## MCCC 註冊協議

孩子的名字： \_\_\_\_\_

有效開始日期： \_\_\_\_\_

父母/法定監護人簽名： \_\_\_\_\_

我已經將我的孩子註冊到 Mission Child Care Consortium Incorporated 的托兒所。我了解該機構正在對典型的早期護理設置進行一些更改，目的是在此關鍵時刻確保所有人的安全。我致力於遵守這些增強健康和安全的規程，並堅持對這些規程進行多一步的改進。

•我將立即通知 Mission Child Care Consortium Inc. 如果我，家庭的任何成員或家庭中的任何人與以下方面保持密切聯繫，：

•COVID-19 的疑似或確診病例（例如-在學校，工作，宗教服務，社交聚會中的密切聯繫）

•對於醫療專業人員：如果在穿著建議的個人防護設備或 PPE（例如，工作服，手套，經過 NIOSH 認證的一次性 N95 呼吸器，眼睛防護罩）時發生接觸，則根據本政策，該接觸將不被視為緊密接觸。

•我將熟悉並遵循增強的協議。這些包括：

•在接送服務時，我將使用每間教室門外提供的洗手液或消毒劑擦拭我自己的手和我孩子的手。

•我不會在接送服務時進入教室。老師將讓我的孩子進入代理機構，將孩子帶到孩子們的洗手間洗手，然後帶到孩子指定的教室和老師將在我接放學時將孩子帶到前門

•在我簽孩子出入時，我將帶上自己的鋼筆簽到表格。目前，代理機構的工作人員將擦拭前門入口處的落客區。我的孩子的體溫將在返學時進行測量，並且將詢問我是否在家中進行體溫測量並取得結果。如果我在家中沒有幫自己測量體溫，我知道工作人員會使用無接觸式溫度計來測量我的體溫。

•我將在指定的時間接我的孩子，如果有需要我遲到的情況，並且已經安排了其他接送服務。授權的接送人員必須攜帶帶照片的證件（如果未在兒童的急救卡上），否則該兒童將不會被接走。該機構迅速在下午 5:30 關門。下午 5:30 之後，我遲到了，我們將提供遲到的申請表簽名。

•接送孩子時，我將練習身體疏遠和臉部覆蓋方案。

我也了解，美國商務部或許可機構有權未經允許即與兒童或工作人員進行面談，並檢查和審核兒童和設施的記錄。設施應規定與任何兒童或工作人員進行私人訪談的條件；以及檢查與兒童保育中心運營有關的所有記錄。該部門有權觀察兒童的身體狀況，包括可能表示虐待，疏忽或不適當安置的狀況。（第 101200b 和 c 條）